
Dan Općine Vinica: uoči svečane sjednice, za građane organiziran obilazak 

gradilišta dvorca Opeka  

26.4.2024.

Općina Vinica slavi svoj Dan i blagdan zaštitnika svetog Marka. Uoči svečane sjednice 

Općinskog vijeća, danas su Varaždinska županija i Srednja škola Arboretum Opeka za 

zainteresirane građane organizirale obilazak gradilišta dvorca Opeka, budućeg sjedišta 

Regionalnog centra kompetentnosti u poljoprivredi. Riječ je o najvećem i najznačnijem 

projektu na području ove općine, čija je vrijednost 18,3 milijuna eura.  

Župan Anđelko Stričak je na svečanoj sjednici svim žiteljima Općine Vinica čestitao njihov 

dan u svoje ime te kao izaslanik predsjednika Hrvatskoga sabora Gorana Jandrokovića i 

izaslanik predsjednika Vlade RH Andreja Plenkovića.

- Doista se puno toga u posljednjih godinu dana odradilo u Općini Vinica, s kojom Županija

ima odličnu suradnju. Svakako treba istaknuti najveći projekt, rekonstrukciju dvorca 

Opeka. Izgrađen je 1674. godine, dakle prije okruglih 350 godina, u vrijeme kada su se uz 

dvorce podizala naselja. Nakon 3,5 stoljeća Vinica ponovno doživljava procvat, dvorac se 



obnavlja, a Županija je priprema i projekt revitalizacije samog arboretuma. Provedena je 

aglomeracija, završen niz ulaganja u ceste, s Općinom smo izgradili sportski centar, a uz 

to Županija provodi i niz investicija u školama. Vinica zaista razvija kao mjesto prikladno za

život mladog čovjeka. A mladom čovjeku su najbitniji radno mjesto, stan, vrtić i škola, što 

sve više-manje u Vinici i okolici imaju – istaknuo je župan Stričak.  

Načelnik Općine Vinica dr. sc. Branimir Štimec je napomenuo da se na području Općine 

provode ulaganja i pripremaju novi projekti ukupne vrijednosti 50 milijuna eura.

- Ono što je odrađeno u Općini Vinica u protekloj godini, odnosno tri godine unatrag, nešto

je stvarno impresivno, pri čemu prvenstvo moramo napomenuti najveći projekt 

rekonstrukcije dvorca Opeka koji provode Županija i SŠ Arboretum Opeka. Krećemo i u 

dogradnju dječjeg vrtića u Vinici budući da sada može primiti 100-tinjak mališana što je 

premalo, tako da idemo u dogradnju četiri nove jedinice za naše mališane. Također se 

planira dogradnja dvije školske sportske dvorane. Nadamo se da će krenuti i obnova 

motela, kurije Patačić te kurije Matačić-Dolansky, pa idemo prema našem starom gradu i 

burgu. Kad se sve zaokruži, bit će to veliki pomak za Općinu Vinica – rekao je dr. sc. 

Štimec.

Općinsko vijeće je zadnjih godinu dana intenzivno radilo, imali su sedam sjednica, pri 

čemu je na posljednjoj donesena odluka o dodjeli priznanja građanima, naveo je 

predsjednik Općinskog vijeća Predrag Štromar. - Puno je investicija koje smo odradili ili su 

pri kraju kao što je arboretum Opeka. Ipak, najviše moramo razmišljati o ljudima te 

zaslužne nagraditi, a mlade ljude poticati da daju više od sebe. Ova općina jedna od onih 

koja najviše nagrađuje mlade ljude, osnovnoškolce, srednjoškolce i studente. 

Nagrađujemo znanje tako da svatko tko ozbiljno uči, može dobiti naknadu od općine. Tako 

ćemo raditi i dalje, a siguran sam da će ti mladi ljudi dalje preuzeti odgovornost za razvoj 

naše općine na dobrobit naših građana – rekao je Štromar.

Na svečanoj sjednici dodijeljene su novčane nagrade najuspješnijim studentima te su 

zaslužnim građanima uručena javna priznanja Općine Vinica.

Dodajmo da su se u obilasku gradilišta županu Stričaku i ravnatelju SŠ Arboretum Opeka 

Draganu Brkiću, pridružili načelnik Općine Vinica dr. sc. Branimir Štimec i pročelnik 

Upravnog odjela za prosvjetu, kulturu i sport dr. sc. Miroslav Huđek.



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 


